
Gartnerparkens Grundejerforening 
 
Bestyrelsens forslag 4.4 Etablering af ny legeplads på fællesarealet 
 
Bestyrelsen har modtaget rapport fra legepladsudvalget, hvori udvalget beskriver arbejdet med at etablere 
en ny legeplads. 
 
Legepladsudvalget har modtaget tilbud fra 2 legepladsfirmaer, og har i rapporten nogle indstillinger til 
bestyrelsen/generalforsamlingen. 
 
Bestyrelsen har følgende anbefalinger: 
 
a) Bestyrelsen anbefaler, at der overføres 25.000 kr. fra regnskabåret 2010-11 til regnskabsåret 2011-12. 
Pengene blev bevilget på generalforsamlingen i 2010 til anvendelse i 2011, men da udvalget ikke har nået 
at anvende pengene, viser regnskabet et tilsvarende overskud, som udvalget kan anvende i det nye 
regnskabsår. 
 
b) Bestyrelsen anbefaler, at der arbejdes videre med tilbud 1.b, og at der i regnskabsåret 2011-12 afsættes i 
alt 40.000 kr. til etablering af legeplads (inkl. de 25.000 kr. overført fra 2010-11). I regnskabsårene 2012-13 
og 2013-14 afsættes 13.315 kr. pr. år. Legepladsen vil således være fuldt betalt i løbet af regnskabsåret 
2013-14. 
 
c) Bestyrelsen kan ikke anbefale, at der allerede nu tages stilling til, om der skal afsættes midler efter 
regnskabsår 2013-14 til legepladsen. 
 
d) Bestyrelsen anbefaler, at udvalget bemyndiges til at indgå aftale om levering af legeplads med det firma, 
udvalget finder, har givet det bedste tilbud inden for de midler, bestyrelsen anbefaler afsat i budgettet, jf. 
punkt b. 
 
e) Bestyrelsen anbefaler, at der indgås en serviceaftale til max. 2.800 kr. om året (2011-priser), jf. udvalgets 
beskrivelse i rapporten. 
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